
 

Styrelseprotokoll för Offentligägda folkhögskolors intresseorganisation 10 december 2024 
Organisationsnummer: 802016–1934  

 

Tid:  10 december 2024 kl. 13.30-15.00 

Plats: Teams   

 

Närvarande:  

Robert Uitto, vice ordförande 

Peter Carlsson, kassör 

Mats Pilhem, ledamot  

Berit Román, ledamot  

Roger Wärn, ledamot 

HansOlov Furberg, ledamot  

Jenny Elander Ek, ledamot 

Annica Wallenborg, adjungerad, verksamhetschef,  

1. Mötets öppnande 

Vice ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

2. Val av justerare 

 Mats Pilhem valdes till justerare. 

 

3. Godkännande av föredragningslista   

Verksamhetschefen anmälde en övrig fråga.  

 

4. Föregående protokoll  

Gicks igenom och lades till handlingarna.  

 

5. Budget 

 

Beslut: 

Styrelsen ger Peter Carlsson, Thomas Nilsson, Robert Uitto och Annica Wallenborg i uppdrag 

att jobba vidare med budgeten och eventuellt ge ett förslag till årsmötet om en ökning av 

medlemsavgiften på 3000 kronor från och med 2025.  

 

6. Information om Pay Off-utredningen 

Annica Wallenborg och Peter Carlsson informerade styrelsen om det uppstartsmöte inför 

utredningen som genomfördes den 8 november. Vi gick igenom den utvärderingsplan som 

PayOff har tagit fram och diskuterade syftet och målet. Vi gjorde även en SWOT-analys utifrån 

nedan frågor: 

- Vilka är folkhögskolornas interna (i den egna organisationen) Styrkor och svagheter? 

+ våra deltagare får bättre förutsättningar att gå vidare 

+ personalen 

+ erbjuder en helhet med både studier och internat vilket ger en trygghet att fokusera på rätt 

saker 

- vi tenderar att kanske bli lite självgoda 



- Vilka är folkhögskolornas viktigaste externa (i omvärlden) Hot och möjligheter? 

- Vi är för okända 

- Vi är känsliga för politiska beslut  

- Vi pratar inte med en röst, är särskilt viktigt när vi vänder oss till beslutsfattare 

- Hur kan folkhögskolorna matcha och använda sina styrkor i förhållande till möjligheter? 

+ Vi behöver jobba än mer med att få AF, kommunerna och regionerna att samverka med 

folkhögskolorna i frågor och uppdrag kring kompetensförsörjningen . 

- Hur hantera hoten i omvärlden på ett effektivt sätt? 

Vad gör AI med utbildningsformen – hur se till att vi inte hamnar efter? 

Vad händer med internaten? 

- Finns några styrkor/resurser inom folkhögskolorna som vi bedömer inte kommer att 

behövas i lika stor utsträckning i framtiden? Om JA, hur hanterar vi detta? 

 

Syftet med Payoffs uppdrag är att ge RIO/OFI underlag för att visa på värdet av 

folkhögskolornas verksamhet avseende att stärka deltagarna att dels lyckas, så att de kan 

studera vidare på eftergymnasiala utbildningar. Dels att deltagarna på folkhögskolornas 

yrkesinriktade utbildningar på ett tydligt sätt bidrar till kompetensförsörjningen inom 

arbetslivet och att deltagarna klarar av att bli egenförsörjda på ett hållbart sätt. 

Målet är att RIO/OFI ska få konkreta underlag och rekommendationer för sitt framtida 

utvecklingsarbete och underlag för att föra dialoger med politiker och beslutsfattare 

för att stärka de finansiella förutsättningarna för folkhögskolorna.  

 

Rapporten ska vara klar i december 2025. 

 

7. Dialog om inriktning/prioriterade områden VP 2025 

- Jobba mer med att bjuda in till intressanta webbinarium – ett förslag skulle kunna handla om 

hur OFI och skolorna tillsamman kan jobba med att göra utbildningsformen mer känd. 

- Vara delaktiga och aktiva i PayOff-utredningen. 

- Vara delaktiga och aktiva i SKR:s arbetet med att ta fram ett nytt positionspapper. 

- Fortsätta att processa frågan om eventuellt samgående med RIO. 

- Få tillstånd dialogmöten med beslutsfattaren, kultur- arbetsmarknads- och 

utbildningsutskottet 

- Få till stånd ett Folkhögskoleseminarium i riksdagen 

- Opinionsbilda mer – skriva fler debattartiklar.  

 

8. Datum för kommande styrelsemöten,  

2025  

14 januari kl.13-15 Teams om VP och budget 

14 februari kl.13.30-15.00 Teams om årsmöteshandlingar  

13 mars kl.13-18 i Stockholm  

14 mars kl.10-16 Vår- och årsmöte i Stockholm  

 

16 oktober Höstmöte 

 

9. Övriga frågor 

Annica Wallenborg informerade styrelsen om att OFI och RIO ska träffa Folkbildningsrådet 

den 16 december och pratat om regional kompetensförsörjning och om hur folkhögskolorna 

kan vara delaktiga i att möta regionernas behov.  



 

10. Mötets avslutande 

Ordförande tackade alla för ett mycket väl genomfört möte.  

 

 
 Datum:     

 

Vice ordförande Robert Uitto     

 

Datum: 

 

Sekreterare Annica Wallenborg 

 

Datum: 

 

 

Justerare Mats Pilhem 

 
Signature:

Email:

Signature:

Email:

Signature:

Email:
Annica Wallenborg (Dec 27, 2024 13:41 GMT+1)

Annica Wallenborg
annica.wallenborg@sverigesfolkhogskolor.se

Mats Pilhem (Dec 27, 2024 15:00 GMT+1)

mats.pilhem@vgregion.se

Robert Uitto (Dec 28, 2024 14:54 GMT+1)

robert.uitto@regionjh.se
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